
Projekt

z dnia  28 marca 2019 r.

UCHWAŁA NR ....................
RADY MIASTA WISŁA

z dnia 28 marca 2019 r.

w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek  Pana Sławomira Cieślara dotyczący  przywrócenia zniżki 
dla rodzin wielodzietnych za odpady komunalne.

Na podstawie  art. 242 §1 i 244 §2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku  Kodeks Postępowania 
Administracyjnego (Dz.U. z 2018 r. poz. 2096) oraz art.  18b ust.1 ustawy z dnia 8 marca  1990 r. 
o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2019 r. poz.506 ze zm.)

Rada Miasta Wisła,
uchwala co następuje:

§ 1. Udzielić odpowiedzi Panu Sławomirowi Cieślarowi na wniosek dotyczący przywrócenia zniżki dla 
rodzin wielodzietnych za odpady komunalne. Treść odpowiedzi stanowi załącznik do niniejszej uchwały.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Wisła.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła

Janusz Podżorski
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Załącznik do uchwały Nr ....................

Rady Miasta Wisła

z dnia 28 marca 2019 r.

Or.RM.0005.2.2019

Szanowny Pan

Sławomir Cieślar

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 6 lutego 2019 roku w sprawie  przywrócenia zniżki w opłacie za 
odbiór odpadów komunalnych dla rodzin wielodzietnych informuję, żę Rada Miasta Wisła po raz kolejny 
pochyliła się nad tym problemem i po przeanalizowaniu wszystkich argumentów postanowiła podtrzymać 
swoją decyzję by nie ustalać żadnych zniżek w opłacie za odbiór odpadów komunalnych. Na uzasadnienie 
takiej decyzji Rada Miasta Wisła wskazała argumenty zawarte w piśmie Burmistrza Miasta Wisła  nr 
RGŚ.6232.54.2019EP z dnia 6 marca 2019 roku wysłanego do Pana, które jeszcze raz przytaczam. Opłaty 
za odbiór nieczystości  regulowane przez mieszkańców naszego miasta muszą pokryć w całości  koszty 
związane z ich odbiorem, transportem i utylizacją lub ponownym wykorzystaniem w przypadku odpadów 
segregowanych. Gmina nie ma prawa dofinansowania tych wydatków z innych środków. Gospodarka 
odpadami komunalnymi należy do zadań obowiązkowych gminy, za które Gmina ponosi pełną 
odpowiedzialność. Z uwagi na fakt, że dysponujemy środkami publicznymi zadania realizować musimy 
w oparciu o obowiązujące przepisy prawne. Miasto ogłosiło przetarg na odbiór nieczystości komunalnych 
zaś zaoferowane przez zgłoszoną do przetargu firmę ceny były dużo wyższe od tych obowiązujących 
w roku 2018. Przeprowadziliśmy dokładną kalkulację opłaty wywozu odpadów przypadającej na jednego 
mieszkańca po uwzględnieniu cen nowej oferty złożonej przez wykonawcę usług. Opłata ta wzrosła z 10 do 
15 złotych miesięcznie dla jednego mieszkańca. Większość mieszkańców naszego miasta to ludzie o niskich 
świadczeniach emerytalnych i rentowych, osoby najczęściej o najniższym poziomie wynagrodzenia 
miesięcznego. Obciążenie ich dodatkowymi jeszcze większymi opłatami za odpady komunalne 
wynikającymi z wprowadzonych ulg stanowiłoby dla nich nadmierne obciążenie. Już dzisiaj bowiem 
niejedna wiślańska rodzina ma problem z utrzymaniem mieszkania czy zakupem lekarstw niezbędnych 
zwłaszcza w leczeniu chorób przewlekłych. Dla tych rodzin miasto poprzez Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej udziela wsparcia w oparciu o obowiązującą ustawę o pomocy społecznej, tam też o pomoc mogą 
się ubiegać w przypadkach trudnych rodziny wielodzietne. Burmistrz Miasta  nie jest zainteresowany 
wprowadzeniem jakichkolwiek podwyżek i pozbawienia  mieszkańców przywilejów. Prowadząc działalność 
w mieście musi jednak pamiętać o wszystkich jego mieszkańcach. Bardzo duża grupa, zwłaszcza starszych 
osób, nie może się pogodzić z tym, że przez całe swoje życie bardzo ciężko wychowywali i utrzymywali 
swoje dzieci i nikt ich nie wsparł, a teraz na starsze lata z ich najniższej renty, czy emerytury potrącany jest 
podatek, który służy po części wypłacie świadczenia „500+”. Jak  burmistrz miasta ma wytłumaczyć 
rodzinom, które żyją w bardzo skromnych warunkach to, że ich opłata za odpady komunalne ma wynieść 
jeszcze więcej niż 150% stawki obowiązującej w roku 2018 z uwagi na wprowadzoną ulgę np. dla rodzin 
wielodzietnych czy innych grup społecznych? Jako miasto realizujemy w szkołach program dożywiania 
dzieci, dofinansujemy wyjazdy na „zielone szkoły”, organizowane przez miasto imprezy kulturalne 
i sportowe są w przeważającej części ogólnodostępne – niebiletowane, chcemy aby uczestniczyło w nich jak 
najwięcej wszystkich dzieci i naszych mieszkańców. Zniżki wynikające z Karty Dużej Rodziny 
wprowadzane są zarówno przez instytucje publiczne jak i firmy prywatne. Wykaz takich placówek 
aktualizowany jest na bieżąco, a umieszczony jest na stronie internetowej Ministerstwa Rodziny, Pracy 
i Polityki Społecznej w zakładce „wyszukiwanie partnerów Karty Dużej Rodziny”. Jako miasto 
nie posiadamy kina, teatru, sali widowiskowej, koncertowej, komunikacji miejskiej ani innej placówki, 
w której moglibyśmy wprowadzić ulgi wynikające z karty.

Pouczenie: Zgodnie z art. 247§1 Kodeksu postępowania administracyjnego wnioskodawcy 
niezadowolonemu ze sposobu załatwienia wniosku, służy prawo wniesienia skargi do właściwego 
Wojewody, a w zakresie spraw finansowych do regionalnej izby obrachunkowej.
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